
Warszawa, 22.01.2024 

 

Szanowni Państwo, 

Z największą satysfakcją pragnę Was poinformować, że starania podjęte w celu odsunięcia w 
czasie katastrofy fakturowej, która miała nastąpić z połową tego roku, zakończyły się sukcesem. 
Minister Finansów zapowiedział bezterminowe przesunięcie powszechnego obowiązku 
wystawiania tzw. faktur ustrukturyzowanych, a przede wszystkim rewizję samej koncepcji, która 
obarczona jest wieloma błędami. Na jej wady oraz absurdy związane z koniecznością wystawiania 
faktur w tej formie wielokrotnie wskazywaliśmy publicznie, przeciwstawiając się powszechnej 
propagandzie interesariuszy, którzy wspierali tę z istoty wadliwą operację. Wystosowałem w tej 
sprawie pismo do Szefa resortu finansów, w którym to piśmie  przedstawiłem zasadniczą wadę 
koncepcyjną faktur ustrukturyzowanych polegająca na tym, że moment ich wystawienia jest 
tożsamy z wysłaniem tego dokumentu do Krajowego Systemu E-Faktur.  

Podatnicy z  niekłamaną ulgą przyjęli powyższa zapowiedź. Mamy nadzieję, że po raz drugi nie 
zostanie podjęta próba zmuszenia milionów przedsiębiorców do ponoszenia zbędnych wydatków 
na wdrożenie patologicznych koncepcji legislacyjnych. Chciałbym oczekiwać, że również nastąpi 
oczyszczenie procesu ustanowienia przepisów podatkowych z destrukcyjnego wpływu 
interesariuszy zainteresowanych narzucaniem podatnikom zbędnych, ale za to kosztownych 
obowiązków.  

Nie będzie więc kompromitacji ustawodawcy, która miała nastąpić w połowie tego roku. Państwa 
uwadze pozostawiam ocenę wiarygodności przekazu medialnego na temat obowiązkowego 
wystawiania faktur ustrukturyzowanych, który dominował do piątku tj. 19.01.2024, w tak zwanych 
opiniotwórczych mediach. 

  

Łącząc wyrazy szacunku, 

Profesor Witold Modzelewski 


